
 

 

 

 

 

 

ÅRSBERETNING 2024 

 
 

       

 

 



Styret 

 
 

Styret har i 2024 bestått av: 

Leder:   Knut Johansen 

Nestleder:  Espen Thomassen 

Sekretær:   Asgeir Kaldhol 

Kasserer:  Arild Asp 

Styremedlem: Anne Berit Simonsen 

Styremedlem: Ken Ove Hilstad 

Styremedlem: Espen Nerdrum 

ØJFF hadde pr 31.12.2024 86 betalende medlemmer, en økning på 3 stk i forhold til utgangen av 2023. 

Styret har i 2024 avholdt 5 styremøter og behandlet 31 saker. 

På grunn av utmeldinger av foreningen dette året har det vært noen endringer i styret og utvalg. 

Nestleder og 1.vara til styret, samt ett medlem i valgkomiteen har meldt seg ut av foreningen. Dette 
har medført rokkeringer i styret, samt at årets valgkomite ble redusert til 2 medlemmer. 

 

I tillegg til det man kan kalle ordinære styresaker, er det naturligvis etableringen av nye lokaler som var 
hovedfokus i 2024. Styret er svært fornøyd med at lokalene fremstår som tilnærmet ferdige med 
møterom/kontor og lager. Det å få etablert et eget møtested og, ikke minst, et lager som er tilgjengelig 
gjennom hele året er av uvurderlig betydning for foreningen. 

 

  

 

 



Jaktutvalg 

 

 

Jaktutvalget har i 2024 bestått av Ken Ove Hilstad som leder, samt Lars Frihetsli, Ola Frihetsli, Espen 
Nerdrum og Morten Olsen. 
I 2024 var Jaktutvalget preget av nye medlemmer og at antall medlemmer var begrenset.  
Vi brukte mai måned for klargjøring av banen med både egeninnsats samt innleie av ØIL ved 
fortballgruppa. Store mengder leirduer og plast ble fjernet fra banen.  

Første skyting ble gjennomført 05.juni og vi gjennomførte totalt 11 skytedager i sesongen.   

Det ble også gjennomført en skyting på elgbanen i Mauken på løpende elg. Det var godt oppmøte på 
vår eneste skyting på denne banen. 

Statistikk:  
• 1225 skudd soldater 
• 1950 skudd sivile 
• Totalt 3175 skudd 
• Total inntekter: 15600,-  

 
Forbedringspotensial for 2025 

• Rekruttere inn flere i utvalget for å spre belastning.  
• Deltakelse fra flere på dugnad for klargjøring av banen.  
• Videreføring av innleie av ØIL for barmarkrydding 
• Årlig ettersyn på hagler hos børsemaker 
• Innleie av krattknuser for å fjerne mindre trær og busker rundt baneområdet. 
• Bedre markedsføring av skytedager både mot sivile og soldater 



Fiskeutvalg 

 

Bildetekst: Til tross for godt oppsyn forekommer det ulovligheter også i våre soner 

 

Fiskeutvalget har i 2024 bestått av Anne Berit Simonsen som leder, Kjetil Skogstad, Espen 
Thomassen, Øystein Liland og Sondre Lilleeng. 

Aktiviteten i fiskeutvalget har også i år vært konsentrert om tilrettelegging for laksefiske i ØJFF`s soner 
og aktivitet rundt fisket i Råvatnet. 

Et meget populært tiltak hos elevene i friluftsgruppa på Bjørkeng oppvekstsenter var Anne Berits  
utdeling av fiskestenger og utstyr. 

Råvann 
Råvatnet er blitt et meget populært tilbud som mange benytter seg av både i sommer- og 
vintersesongen. Også i 2024 ble det drevet omfattende fiske av gjedde, og det synes som om dette 
fisket har gitt resultater ved at røye- og ørretfangster stadig blir bedre. 
Råvannspilken ble arrangert 20.april med 170 deltakere. Gjennomsnittsvekt økte fra 111gr i 2023 til 
160gr i 2024. Antall fisker pr deltaker økte fra 0,14 i 2023 til 0,4 i 2024. 
Det ble i 2024 også arrangert isfiskedag på Råvannet med elever fra Bjørkeng og Mellembygd. 

Flere fiskere og besøkende som benytter området som et rent rekreasjonsområde fører også noen 
utfordringer med seg i form av forsøpling og terrengslitasje. Etablering av toalett og fokus på 
forsøpling ble diskutert og planlagt. 

 

Laksefiske  
Aktiviteten i ØJFF`s laksesoner har i 2024 vært «all time high». Mer enn 2.100 solgte kort er ny rekord 
med god margin, og gir et formidabelt tilskudd til foreningskassen. Forvaltningsavtale med Statskog 
gikk ut etter siste sesong, og ny avtale er ennå ikke signert. Vi har imidlertid fått signaler om at 
kontrakten vil bli fornyet for 5 nye år. 

Ressursbruken i fiskeutvalget er betraktelig. Forberedelser med skilting, klargjøring og utkjøring av 
desinfiseringsutstyr, oppsyn, kortsalg og nedrigging etter sesongslutt er stikkord på aktiviteter.             



Et forsiktig overslag viser et timeforbruk på ca 900 timer dugnadsarbeid og 5.000 kilometer kjøring for 
fiskeutvalget i 2024.   

Vi har også etablert to nye parkeringsplasser for fiskere, en for sone 3 og en for sone 4.  

I sone 3 har det i alle år vært praktisert parkering ved Skjeggenesbrua, noe som har ført til mange 
uheldige situasjoner og også nestenulykker. Ny plass til parkering og desinfisering er opparbeidet i 
starten av Skjærhaugveien ca 50 meter fra krysset til Alapmoveien. 

I sone 4 er det etablert ny parkering ca 100 meter før Skjærhaugen. Her er det også etablert et toalett 
som vi planlegger skal være i drift til sesongstart 2025. Det ble også etablert ny gangsti fra 
parkeringsplassen inn til sone 4. For å unngå trafikk gjennom gårdstunet på Skjærhaugen, er stien lagt 
rundt Skjærhaugen gård. 

  

 

 

 

 

 

Ungdomsutvalget 
Det har ikke vært aktiviteter i regi av Ungdomsutvalget i 2024. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



HYTTEUTVALGET 

 

 
Hytteutvalget har i 2024 bestått av Arild Asp som leder og Joar Dalkvist. 

Hytta ved Lillevann har i 2024, på samme måte som tidligere år, vært en del brukt av foreningens 
medlemmer . Nær sagt som vanlig har hytta vært benyttet av elgjaktlaget til leder, og disse har fortsatt 
utbedring av fuktskaden som ble oppdaget i 2023. 

Hytta har også fått en fargeoppgradering innvendig i 2024. 

 

 

 

Øverbygd 20.03.2025 

Knut Johansen 
      Sign 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



RESULTAT 2024 
Øverbygd Jeger- og Fiskerforening                                 31.12.2024 

 

 Bud-2024 Res-2024 

SALGS- OG DRIFTSINNTEKT   
3100 Medlemskontingent refusjon 5.100,00- 5.999,00- 
3110 Arrangementer 10.000,00- 0,00 
3190 Gaver  0,00 
3600 Leieinntekter Vetlvasstua 2.000,00- 0,00 
3610 Inntekter skytebaner 25.000,00- 16.100,00- 
3615 Jegerkurs 10.000,00- 0,00 
3620 Råvannpilken 25.000,00- 9.244,39- 
3630 Inntekter laksefiske 720.000,00- 848.662,00- 
3631 Innlandsfiske Råvann 30.000,00- 45.200,00- 
3700 MVA-kompensasjon 35.000,00- 27.831,00- 
3710 Grasrotandelen 10.000,00- 9.545,00- 
3790 Annen inntekt 500,00- 2.050,00- 
SUM SALGS- OG DRIFTSINNTEKT 872.600,00- 964.631,39- 

LØNNSKOSTNAD 
5111 Kjøregodtgjørelse 

 
 

4.655,00 
SUM LØNNSKOSTNAD  4.655,00 

ANNEN DRIFTSKOSTNAD   
6020 Avskrivning på ytstyr og eiendeler. 44.000,00 43.944,50 
6300 Styremøter/årsmøte 15.000,00 7.151,65 
6340 Strømutgifter og vedlikehold Vardeheim 10.000,00 5.088,59 
6540 Div utstyr  7.892,80 
6600 Utgifter foreningshytte 15.000,00 9.712,78 
6601 Byggeprosjekt Foreningsbygg 100.000,00 792.444,31 
6610 Ungdomsutvalget 10.000,00 1.960,15 
6611 Toalett Svalheim 20.000,00 18.750,00 
6615 Utgifter ifbm laksefiske 440.000,00 441.814,16 
6616 Utgifter Skytebaner 20.000,00 19.730,51 
6617 Utgifter ifbm innlandsfiske 7.500,00 5.650,00 
6800 Kontorrekvisita 500,00 0,00 
6810 Forbruksmateriell 1.000,00 0,00 
6830 Skuddpremie og premiering på årsmøtet. 12.000,00 20.100,00 
6860 Møteutgifter  2.800,00 
6890 Annen kontorkostnad 10.000,00 8.345,93 
6910 Diverse utgifter 12.000,00 15.258,78 
6920 Internett/web  2.195,42 
7320 Annonser 800,00 0,00 
7400 Kontingenter for styremedlemmer 6.000,00 5.300,00 
7430 Påskjønnelser 1.500,00 0,00 
7500 Forsikring 18.000,00 19.101,00 
7720 Bankomkostninger 3.000,00 1.930,06 
7830 Tap på fordringer  0,00 
SUM ANNEN DRIFTSKOSTNAD 746.300,00 1.429.170,64 

SUM KOSTNADER 746.300,00 1.433.825,64 

FINANSIELLE POSTER 
8050 Renteinntekter 

 
36.000,00- 

 
65.834,18- 

SUM FINANSIELLE POSTER 36.000,00- 65.834,18- 

 
RESULTAT (Underskudd)                         162.300,00-    403.360,07 

 
 

Matrix Økonomisystem                                          Side 1 



 

BALANSE 2024 
Øverbygd Jeger- og Fiskerforening                                 31.12.2024 

 

 2023 2024 

EIENDELER   
1100 Bygninger/inventar og utstyr 1.516.718,08 1.472.773,58 
1115 Foreningsbygg, Fjeldeveien  100.000,00 
1400 Varelager materiell for salg 135.853,65 126.062,95 
1500 Fordringer 6.400,00 236.083,00- 
1900 Kontanter 1.340,00 1.225,00 
1920 Bedriftskonto 0539.78.98476 346.394,89 361.351,09 
1930 Plasseringskonto 0520.69.67325 1.882.076,95 1.647.911,13 
1931 Råvannskonto 20.962,50 33.145,25 
SUM EIENDELER 3.909.746,07 3.506.386,00 

EGENKAPITAL OG GJELD 
2000 Egenkapital for foreningen 

 
3.909.746,07- 

 
3.909.746,07- 

Ikke disponert resultat for 2024  403.360,07 
SUM EGENKAPITAL OG GJELD 3.909.746,07- 3.506.386,00- 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

BUDSJETT 2025 
Øverbygd Jeger- og Fiskerforening                                 24.03.2025 

 

 Res-2024 Bud-2025 

SALGS- OG DRIFTSINNTEKT   
3100 Medlemskontingent refusjon 5.999,00- 5.100,00- 
3110 Arrangementer  10.000,00- 
3600 Leieinntekter Vetlvasstua  2.000,00- 
3610 Inntekter skytebaner 16.100,00- 25.000,00- 
3615 Jegerkurs 
3620 Råvannpilken 9.244,39- 

10.000,00- 

3630 Inntekter laksefiske 848.662,00- 820.000,00- 
3631 Innlandsfiske Råvann 45.200,00- 45.000,00- 
3700 MVA-kompensasjon 27.831,00- 35.000,00- 
3710 Grasrotandelen 9.545,00- 10.000,00- 
3790 Annen inntekt 2.050,00- 500,00- 
SUM SALGS- OG DRIFTSINNTEKT 964.631,39- 962.600,00- 

LØNNSKOSTNAD 
5111 Kjøregodtgjørelse 

 
4.655,00 

 
5.000,00 

SUM LØNNSKOSTNAD 4.655,00 5.000,00 

ANNEN DRIFTSKOSTNAD 
6020 Avskrivning på ytstyr og eiendeler. 

 
43.944,50 

 
44.000,00 

6300 Styremøter/årsmøte 7.151,65 15.000,00 
6340 Strømutgifter og vedlikehold Vardeheim 5.088,59 10.000,00 
6540 Div utstyr 7.892,80  
6600 Utgifter foreningshytte 9.712,78 15.000,00 
6601 Byggeprosjekt Foreningsbygg 792.444,31 600.000,00 
6610 Ungdomsutvalget 1.960,15 10.000,00 
6611 Toalett Svalheim 18.750,00 15.000,00 
6615 Utgifter ifbm laksefiske 441.814,16 440.000,00 
6616 Utgifter Skytebaner 19.730,51 20.000,00 
6617 Utgifter ifbm innlandsfiske 5.650,00 10.500,00 
6800 Kontorrekvisita  500,00 
6810 Forbruksmateriell  5.000,00 
6830 Skuddpremie og premiering på årsmøtet. 20.100,00 12.000,00 
6860 Møteutgifter 2.800,00  

6890 Annen kontorkostnad 8.345,93 30.000,00 
6910 Diverse utgifter 15.258,78 12.000,00 
6920 Internett/web 2.195,42 15.000,00 
7320 Annonser  800,00 
7400 Kontingenter for styremedlemmer 5.300,00 8.000,00 
7430 Påskjønnelser  1.500,00 
7500 Forsikring 19.101,00 31.000,00 
7720 Bankomkostninger 1.930,06 3.000,00 
SUM ANNEN DRIFTSKOSTNAD 1.429.170,64 1.298.300,00 

KOSTNADER 1.433.825,64 1.303.300,00 

FINANSIELLE POSTER   
8050 Renteinntekter 65.834,18- 20.000,00- 
SUM FINANSIELLE POSTER 65.834,18- 20.000,00- 

RESULTAT (Underskudd) 403.360,07 320.700,00 
 

 

Matrix Økonomisystem                                          Side 1 
 
 



Søknad/forespørsel om internlån fra Øverbygd Jeger og Fiskeforening til UL. Håpet 
Dividalen 

Bakgrunn 

Ungdomslaget Håpet lokalisert i Dividalen, søker/sjekker muligheter for å inngå en avtale om hjelp til 
finansiering (lån) for realisering av en flerbruksgarasje som bl.a. har jakt og fiske som hovedsegment.  

Vi er ei frivillig forening registrert i Frivillighetsregisteret. Ungdomslaget har ca. 100 medlemmer, men 
tilbudene vi genererer er åpen for alle, uavhengig av medlemskap. Ungdomslaget er ei lokal forening 
som skaper liv og røre i Dividalen med ulike arrangementer for alle aldersgrupper. Ungdomshusets 
beliggenhet har turmuligheter sommer og vinter til skogs og fjells, rett fra ut fra parkeringsplassen, 
inkludert ei lysløype og turløype til Storvannet som ungdomslaget drifter.   

Vi arrangerer quizer, juletrefest, basar, mm. I tillegg leier vi ut ungdomshuset til bryllup, 
konfirmasjoner, begravelser, møter, elgjakt, mm. Den viktigste inntektskilden og arrangementet vi har 
pr. i dag, er Divielva Laksefestival som har blitt svært populært og arrangeres første helga i august. 

Hva er prosjektet?  

Ungdomslaget trenger mye inntekt for å drifte ungdomshus (vedlikehold), strøm, forsikring ol. 
Ungdomslaget trenger også mer lagerplass ifm alle aktiviteter og utstyr.  

Ideen: I dalen er det mange private og statlige elgjaktlag på høsten som ikke har et tilbud om 
slakteplass/oppheng av elg. Vi tenker å bygge en garasje med utforming- og tilrettelagt som et enkelt 
slakteri med oppheng/plass for ca. 15 elg samtidig. Dette vil forenkle slakterprosessen til jaktlagene i 
dalen og i nærområdet betraktelig. Det vil også bli muligheter for partering og kjøttskjæring i slakteriet. 
Da garasjen får fasiliteter med toalett og dusj, blir vi å opprette strømpunkter til campingformål slik at 
vi kan tilby camping (f.eks. i laksesesongen, rypejaktsesong) uten at vi må holde selve ungdomshuset 
åpent. 

Under laksefestivalen vil garasjen bli brukt som sekretariat, veie- stasjon og premiescene. Vi vil kunne 
tilby laksefiskere i Divielva lagringsplass av fisk i fryseboks i laksesesongen. Ellers vil UL Håpet nytte 
godt av lagringsplass vintertid for uteutstyr som brukes ifm. arrangementene. Vi tror denne 
flerbruksgarasjen vil gjøre Ungdomshuset til en enda bedre samlingsplass for aktiviteter i dalen og 
dermed stimulerer til levende bygder. 

Det planlegges med 2 toaletter, samt dusjmuligheter i flerbruksgarasjen som blir universelt utformet 
(HC wc) da ungdomshuset ikke har dette i dag.  

Garasjen vil være med (i tillegg til ungdomshuset) på å skape en samlingsplass for jakt og fiske noe 
som berører mange i nærområdet og eksterne; 13- 15 elgjaktlag og 100 talls laksefiskere  

Forespørsel/søknad 

Vi har et budsjett på ca1,2mill. der vi tenker å bruke ca. 200,-250 000kr fra egenkap.(bok), og 200 
000kr har vi allerede fått i støtte fra Statskog SF. Det vil si at vi ønsker/trenger å låne 700 000kr. I tillegg 
har vi/søker vi støtte fra Samfunnsløftet og fra andre støtteordninger.  

 

 



Forslag (utgangspunkt) 

UL. Håpet låner 700 000kr fra ØJFF og betaler tilbake lik sum over max 10 år ; 70 000kr pr. år. ØJFF får 
fri tilgang til garasjen, til organiserte arrangement/kurs i regi av ØJFF (slakterkurs, fiskekurs ol.), når 
den er ledig. «Overskytende tap» for ØJFF (renter) regnes som støtte/sponsing av prosjektet. Ved gode 
inntektsår vil vi kunne betale inn en høyere års-sum og dermed korte ned betalingstiden. 

Dersom vi får tilslag på omsøkte støttesøknader, vil vi kunne betale dette direkte inn i gjelden. 

 

- Dersom ØJFF er positiv til forespørselen på lån, lager vi en skikkelig kontrakt med detaljer som 
må belyses. 

 

Håper på en rask avklaring på forespørselen slik at Dividalsbygg kan starte produksjonen av garasjen 
nå i vinter. 

Vi ser frem til et godt og langvarig samarbeid med ØJFF 

 

Mvh 

 

UL. Håpet 

v/Prosjektleder Yngve Sletten 

97048153 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Øverbygd JFF,  
postboks 185,  

9335 ØVERBYGD 
Telefon: 90899608 

E-post: overbygd.jff@gmail.com 

 

AD LÅNESØKNAD STORT KR 700.000,- FRA UL HÅPET  - STYRETS INNSTILLING 

ØJFF har mottatt udatert lånesøknad stor kr 700.000,- til finansiering av flerbruksgarasje ved 
Ungdomshuset i Dividalen. 

Styret i ØJFF har vurdert søknaden, og har følgende innstilling til årsmøtet 2025: 

Med bakgrunn i ØJFF`s finansielle stilling, finner vi det forsvarlig å yte lån stort kr 400.000,- under 
følgende forutsetninger: 

UL Håpet leverer revidert regnskap for de 3 siste år, samt budsjett for 2025 før lånet endelig innvilges. 

Det ytes lån stort NOK 400.000,- med maksimal løpetid på 10 år, med første terminforfall 30.09.2025. 

ØJFF kan kreve innfrielse av hele lånet ved dersom ØJFF`s finansielle situasjon endres i løpet av 
lånets løpetid. 

Lånet gis rentefritt frem til 31.12.2025, og rentesats 4,5 pro anno på lånesaldo fra denne dato frem til 
innfrielse av lånet. 

Som sikkerhet stilles UL Håpets eiendom GNR 102 BNR 6 med påstående bygninger. 

 

 

Øverbygd 20.03.2025 

Øverbygd Jeger og Fiskerforening 

Styret 

 

mailto:overbygd.jff@gmail.com

